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PROJEKAT ª KORAK BLIŽE KA TRŽIŠTU RADAº

Vijeće podgoričkog Osnovnog 
suda, odlučujuči po žalbi, ukinu-
lo je privremenu mjeru kojom je 
Skupštini naloženo da vrati Go-
rana Đurovića u Savjet RTCG.

Naime, sudija tog suda Ra-
dovan Vlaović 5. februara do-
nio je privremenu mjeru da se 
razriješeni član Savjeta Goran 
Đurović privremeno vrati u Sa-
vjet RTCG do okončanja prav-

nosnažnog postupka po njego-
voj tužbi. Na tu odluku zamjeni-
ca zaštitnika imovinsko-pravnih 
interesa Radomirka Raičević je 
uložila prigovor, jer je stav drža-
ve bio da odluke Skupštine kao 
nezavisne grane vlasti ne mogu 
biti dovedene u pitanje.

Međutim, vijeće koje su čini-
li sudije predsjednik vijeća Si-
mo Rašović i članice Ana De-
lić i Milena Matović, odbacilo je 
stav države da je sud nenadležan 
u ovom predmetu i stalo uz sta-
novište sudije pojedinca da sud 
jeste nadležan, ali da nema mje-
sta privremenoj mjeri.

“Usvaja se prigovor Zaštitni-
ka imovinsko pravnih interesa, 
pa se ukida rješenje ovog suda o 
određivanju privremene mjere 
radi obezbjeđenja nenovčanog 
potraživanja, postupak obezbje-
đenja u cjelini obustavlja i uki-
daju sprovedene radnje”, navo-

Od 100 lica romske i egip-
ćanske populacije, učesnika 
projekta “Korak bliže ka trži-
štu rada”, desetoro je dobilo pri-
liku da se zaposle u Plantaža-
ma na poslovima baštovana, 
od kojih je osmoro, nakon pot-
pisivanja ugovora o radu, po-
čelo da radi. 

“Sertifikat za prvo zanima-
nje dobilo je 55 pripadnika RE 
populacije”, saopšteno je na za-
vršnoj konferenciji IPA projek-
ta u Podgorici. 

Ovaj projekat, koji se finan-
sira iz IPA fondova, jedan je od 
devet koji su dobili šansu da se 
realizuju u okviru Operativnog 
programa „Razvoj ljudskih re-
sursa 2012-2013“.

“Zavod je prepoznat kao dr-
žavna institucija koja ima ka-
pacitete da konkuriše, dobija, 
realizuje i upravlja grantovi-
ma evropskih fondova. Grant 
“Računovodstvo za bolju bu-
dućnost” i projekat “Korak bli-
že ka tržištu rada” pozitivno su 
ocijenjeni kod Evropske komi-
sije i Delegacije EU u Crnoj Go-
ri. Na prošlogodišnjem Sajmu 
projekata “Kako uspješno ula-
gati u ljudske resurse na pri-
mjeru Crne Gore” Zavod je, 
uz ova dva projekta, predsta-
vio i grant “Mladi su buduć-
nost Crne Gore”, kazao je po-
moćnik direktora ZZZ mr Da-
vid Perčobić.

Krajnji cilj svih projekata 
koje Zavod realizuje je zapo-
šljavanje. To smo postigli, do-
dao je Perčobić, i sa “Korakom 
bliže ka tržištu rada”. 

Osim pratećih benefita obu-
ke, sticanja sertifikata za prvo 
zanimanje, zadovoljstvo je po-
dijeliti informaciju da je danas 
u Plantažama, nakon potpisi-
vanja ugovora o radu, počelo 

da radi osam pripadnika RE 
populacije.    

Pripadnici RE populacije su, 
minulih 12 mjeseci, kroz in-
formativno-motivacione ra-
dionice koristili usluge pro-
fesionalne orjentacije. Polo-
vina njih završilo je program 
obrazovanja za sticanje prve 
kvalifikacije.

“Cilj poziva je unapređenje 
socijalne uključenosti lica sa 
invaliditetom i pripadnika RE 
populacije i njihove bolje in-
tegracije u tržište rada, kroz 
pružanje podrške projekti-
ma stručnog osposobljava-
nja, socijalne inkluzije i zapo-
šljavanja lica sa invaliditetom 
i romske i egipćanske popula-
cije”, kazala je tim lider projek-
ta Katarina Komatina.

Projekat, vrijedan 85.000 
eura, Zavod je, u partnerstvu 
sa Centrom za zapošljavanje i 
obrazovanje odraslih „ZOPT” 
doo iz Podgorice, realizovao u 
četiri crnogorske opštine: Pod-
gorici, Beranama, Bijelom Po-
lju i Tivtu.

Pripadenici RE populacije, 

u cilju osposobljavanja za pr-
vo zanimanje, obučavani su za 
pomoćnog baštovana, sobari-
cu, frizera, pomoćnog kuva-
ra i rukovaoca građevinskim 
mašinama. Sve obuke su rea-
lizovane na osnovu posebno 
dizajniranih standarda zani-
manja, a u skladu sa potreba-
ma poslodavaca. 

“Ciljevi su postignuti u cjelo-
sti, a premašeni su i očekivani 
rezultati projekta” zaključila je 
Komatina. 

Inače, Zavod postiže dobre 
rezultate u realizaciji IPA pro-
jekata. Zavod je, što direktno, 
što indirektno, učestvovao u 
realizaciji devet projekata. 

Perčobić je iskazao velika 
očekivanja i za ovu godinu. 
Crnoj Gori je iz evropskih fon-
dova za 2018. opredijeljeno vi-
še od 15 miliona eura za soci-
jalu, obrazovanje i zapošlja-
vanje, od čega je tržištu rada 
namijenjeno 7,4 miliona eu-
ra. Trenutno, Zavod čeka od-
govor iz Brisela po javnom po-
zivu za projekat Prekogranič-
ne saradnje sa Srbijom.  J.V.Đ.

 ⌦ Jelena Vađon Đurišić

U Plantažama se zaposlilo 
osam pripadnika RE populacije GORAN 
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IN MEMORIAM

Preminuo prof. Ljubomir Sekulić 
U Podgorici je preminuo po-

časni predsjednik SUBNOR-a 
i antifašista Crne Gore, profe-
sor Ljubomir Sekulić. Rođen 
je 1927. godine u Bandićima, 
opština Danilovgrad. Aktivno 
je učestvovao u Narodnooslo-
bodilačkom pokretu od 1941. 
do avgusta 1943. godine. Bio 
je sekretar i poslanik u Skup-
štini Crne Gore, član Izvršnog 
vijeća i republički sekretar za 
pravosuđe i državnu upravu. 

Od 1974. bio je redovni profe-
sor na Pravnom fakultetu u 
Titogradu. 

Dobitnik je više ratnih i mir-
nodopskih odlikovanja i pri-
znanja – Ordena za hrabrost, 
Ordena zasluge za narod, Or-
dena rada sa zlatnim vijencem 
i sa srebrnim zracima i drugih.

Komemoracija povodom 
smrti Sekulića biće održana u 
ponedjeljak u 10 sati na Prav-
nom fakultetu u Podgorici.  

Vijeće podgoričkog Osnov-
nog suda ukinulo je privre-
menu mjeru sudije Rado-
vana Vlaovića kojom je 

Skupštini naloženo da vrati razrije-
šenog člana Gorana Đurovića u Sa-
vjet RTCG. Iako je Skupština tvrdila 
drugačije, sud je stanovišta da se 
mogu preispitivati odluke Skupšti-
ne o imenovanjima i razrješenjima.

ŠKRELJA:POTVRDA DA 
SMO BILI U PRAVU

Predsjednik Ad-
ministrativnog 

odbora, Luiđ 
Škrelja, po-
zdravio je ju-
če odluku Vi-
jeća Osnov-

nog suda u slučaju Đurović.
“Ostajem pri stavu da ne ko-

mentarišem odluke sudova, ali 
ne mogu da ne izrazim zadovolj-
stvo odlukom Vijeća Osnovnog 
suda koje je odbacio kao neo-
snovano zahtjev Đurovića da se 
vrati u Savjet RTCG. Ako je sud 
rekao da je nadležan, ali ipak od-
bio zahtjev Đurovića to znači da 
smo bili u pravu kada smo odlu-
čili da Goran Đurović ne može 
da bude u Savjetu RTCG zbog 

toga što je nesavjesno obav-
ljao funkciju člana tog tije-

la”, kazao je Škrelja za Vi-
kend novine. 

ministrativnog 
odbora, Luiđ 
Škrelja, po-
zdravio je ju-
če odluku Vi-
jeća Osnov-

“Ostajem pri stavu da ne ko-
mentarišem odluke sudova, ali 
ne mogu da ne izrazim zadovolj-
stvo odlukom Vijeća Osnovnog 
suda koje je odbacio kao neo-
snovano zahtjev Đurovića da se 
vrati u Savjet RTCG. Ako je sud 
rekao da je nadležan, ali ipak od-
bio zahtjev Đurovića to znači da 
smo bili u pravu kada smo odlu-
čili da Goran Đurović ne može 
da bude u Savjetu RTCG zbog 

toga što je nesavjesno obav-
ljao funkciju člana tog tije-

la”, kazao je Škrelja za Vi-
ljao funkciju člana tog tije-

la”, kazao je Škrelja za Vi-
ljao funkciju člana tog tije-

VIJEĆE OSNOVNOG SUDA UKINULO PRIVREMENU MJERU

Sa završne konferencije

Škrelja


